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Geachte leden, 
 
Hier is de tweede nieuwsbrief van dit jaar, het is allemaal nog een beetje zoeken 
naar wanneer welk blad verschijnt en wanneer de bladen verspreid worden en dan is 
er ook nog een kans dat het later dit jaar nog weer een keer gaat veranderen. En er 
zit soms een groot gat tussen het verschijnen van het KBO-blad en het PCOB-blad. 
Hierdoor kan het gebeuren dat of de KBO-leden of de PCOB-leden alleen een 
nieuwsbrief krijgen en geen magazine. Wij vinden dit als bestuur ook best lastig, 
maar kunnen hier weinig aan veranderen. In elk geval proberen we u zoveel mogelijk 
op de hoogte te houden van alle activiteiten en veranderingen en nieuwtjes.  
  
Allereerst is er op woensdag 13 maart een seniorenconferentie georganiseerd 
door KBO, PCOB en Zavie. Het onderwerp van deze conferentie is: Ai, had ik dat 
geweten …. En nu denkt u misschien leuk zo’n onderwerp maar wat had ik dan 
moeten weten. Nu het gaat deze middag dus over kunstmatige intelligentie, zaken 
als een levenstestament, veilig bezig zijn met telefoon, computer en tablet. En ook 
vergeten regelingen voor het ondersteunen van ouderen komen aan de orde. U ziet 
een breed scala aan onderwerpen. Het beloofd een heel interessante middag te 
worden, die begint om 13.30 uur en duurt tot 17.30 uur. De bijeenkomst wordt 
gehouden in het Kielzog en is voor alle senioren van Midden Groningen, dus neem 
ook gerust uw buurman of vriendin mee. Het is wel fijn als u zich van te voren 
aanmeldt via seniorenconferentie@zavie.nl. Vermeld u dan even uw naam en ook 
met hoeveel personen u komt. 
 
De volgende reguliere ledenbijeenkomst is op dinsdag 19 maart om 14.00 uur in 
het Brandpunt. Deze middag komen enkele vertellers van de vertelgroep 
Pazzipanten ons vermaken met allerlei mooie verhalen. Deze ervaren vertellers 
dragen ook altijd bij aan de bijeenkomsten van het bekende Slochter vertelcafé. Dit 
belooft een gezellige middag te worden.  
 
Op dinsdag 26 maart om 14.00 uur houdt de KBO haar jaarvergadering in de 
parochiezaal. 
 
Vervolgens komt op dinsdag 16 april de heer Koos Witteveen ons van alles 
vertellen over het militair ceremonieel bij het koninklijk huis. De heer Witteveen heeft 
38 jaar bij de koninklijke landmacht gewerkt. De laatste 3,5 jaar daarvan werkte hij 
bij het bureau Ceremonieel. U begrijpt dat hij hierdoor als ervaringsdeskundige veel 
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kan vertellen over allerlei bijzondere ceremoniële zaken rond het koningshuis. Ook 
deze middag is weer in het Brandpunt en begint om 14.00 uur. 
 
Omdat wij dachten dat we dan wel lang genoeg steeds in het Brandpunt 
samenkomen gaan we in mei op stap. Op dinsdagmiddag 21 mei gaan we, met 
eigen vervoer, naar Keramiekfabriek Goedewaagen in Nieuw Buinen. In deze fabriek 
worden allerlei keramieken voorwerpen gemaakt waaronder de bekende huisjes die 
KLM aan zijn klanten verstrekt. Dit lijkt dan ook weer een leuke middag te worden. 
Dus noteer vast deze datum. 
 
De laatste bijeenkomst voor de zomervakantie is op dinsdag 18 juni. Jos Meiberg 
zal dan een lezing houden over de Hanzesteden. Ook hierover volgen later nog meer 
mededelingen.  
 
Over ons programma na de zomervakantie kan ik nu nog niets vertellen om de 
eenvoudige reden dat we dat zelf ook nog niet weten. Mocht u een onderwerp weten 
waar u graag meer over zou willen horen of kent u een boeiende spreker, laat het 
ons dan weten. Wij zullen dan kijken of wij hier iets mee kunnen doen.  
 
In de afgelopen week is er een informatiebijeenkomst geweest over de fusie van 
ANBO en PCOB. Dit was een heel informatief en leerzaam treffen. Wat is er zoal 
besproken? Ik zal een paar zaken noemen: 
- contributie kan straks ook per maand (via automatische incasso) betaald worden. 

- in september komt er een nieuw magazine, net als een nieuwe website 
- de verspreiding van het magazine blijft zoals die nu is: voor de (ex)ANBO leden per 

post en voor de (ex)PCOB leden door de bezorgers die het nu ook doen.  
- als we de ANBO leden willen betrekken bij onze activiteiten moet dat gebeuren via 
het hoofdkantoor in Woerden. Zij kunnen en mogen de leden aanschrijven (AVG).  

- er is een budget vanuit het hoofdkantoor en bestuur beschikbaar voor het betrekken 
van de ANBO leden bij onze activiteiten. 

 
Namens de provinciale KBO waren Frits en de provinciale voorzitter aanwezig tijdens 
de lunch. Zij hebben toen uitvoerig met de directeur en de voorzitter van de 

ledenraad van ANBO PCOB overlegt over de ontstane situatie. Een belangrijke 
conclusie is dat we vooral met heel veel plezier moeten (en willen) blijven 

samenwerken met de KBO. Wat dat betreft is de situatie in Hoogezand en 
Sappemeer een voorbeeld voor de hele provincie.  
 

Ondertussen hebben bestuursleden van KBO en PCOB de afgelopen maanden 
regelmatig gesproken over de uitvoering van het ouderenbeleid in de gemeente 

Midden Groningen. Wat gebeuren er ook op dit gebied veel dingen in de gemeente, 
maar ook wat moet er nog veel gebeuren en wat hebben we elkaar daar ook hard bij 
nodig. Ik denk dat het belangrijk is dat de ouderen zich realiseren dat niet alles door 
de gemeente of het rijk geregeld kan worden. Belangrijk is dat de ouderen zolang ze  

zelf actief zijn, blijven omkijken naar elkaar. Dan wordt niet alles opgelost, maar kan 
er toch veel meer dan wat je van te voren verwacht had.  
 

Deze nieuwsbrief sluit ik weer af met de oproep vooral niet vergeten regelmatig op 
de bovenaan deze nieuwsbrief vermelde websites te kijken. 
 

Met vriendelijke groet,  Siena en Wineke. 
 
 



 

 

 

 

 


